

04.4.2024.

2024/4/04

Mr. Nasser Abdullah Al Abd Al Ghani  
Director, Market Operations & Control Dept.,  
Qatar Stock Exchange  
Doha, Qatar

السيد/ ناصر عبد الله العبد الغني، المحترم  
مدير إدارة عمليات السوق والمراقبة  
بورصة قطر  
الدوحة، قطر

Dear Sir,

تحية طيبة، وبعد،،،

الموضوع: بيان صحفي Sub.: Press Release

Please find attached hereto for your information a press release from Mannai Corporation QPSC to be published in both Arabic and English languages in local papers.

أرفق لسيادتكم طيه بياناً صحفياً من مجمع شركات المناعي ش.م.ع.ق للنشر باللغتين العربية والانكليزية بالصحف المحلية، لتفضلكم بالعلم.

Best regards,

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام،



سانتوش كريشنا موorthy  
Chief Financial Officer المدير المالي



Encl.: As above  
cc.: Corporate Governance & Disclosure  
Dept., QFMA

• مرفقات: كما هو أعلاه  
• صورة: إدارة الحوكمة والإفصاح، هيئة  
قطر للأسواق المالية

## المناعي ت دشن أول صالة عرض لشركة BYD الرائدة عالمياً في مجال السيارات الكهربائية.

الدوحة، قطر – يمثل افتتاح صالة عرض BYD الجديدة في الدوحة، قطر، معلماً بارزاً في قطاع السيارات في البلاد. وقد عززت شركة المناعي التزامها بتوفير أحدث تكنولوجيا السيارات من خلال الشراكة مع شركة BYD للسيارات، الشركة العالمية الرائدة في مجال صناعة السيارات الكهربائية.

خلال حفل الافتتاح تم استعراض طرازات BYD HAN، BYD ATTO3، وBYD SEAL، وBYD SONG Plus، وQin Plus DM-i (كهربائية بالكامل وهجينة قابلة للشحن الخارجي)، مما يبرهن على تفاني شركة المناعي في توفير أحدث التقنيات لدولة قطر. وتعد BYD اليوم إحدى الشركات العملاقة في قطاع السيارات حيث اختتمت عام 2023 بتحقيق مبيعات قياسية بلغت أكثر من 3 ملايين سيارة وتم إدراجها لأول مرة ضمن قائمة أفضل 10 سيارات من حيث المبيعات على مستوى العالم. ويدل الحضور العالمي للعلامة التجارية في أكثر من 70 دولة عبر القارات الست مدى جاذبيتها العالمية والطلب المتزايد على السيارات الكهربائية في جميع أنحاء العالم.

ويعكس قرار المناعي بالشراكة مع BYD نهجها المميز في عقد الشراكات مع العلامات التجارية التي تضع الأولوية للجودة والموثوقية والابتكار التكنولوجي. ومن خلال إدراك الاحتياجات السريعة التطور لدولة قطر ومواطنيها، تستعد شركة المناعي لتقديم براعة BYD التكنولوجية والتزامها بتطوير تكنولوجيا السيارات الكهربائية في السوق القطرية.

وبالشراكة مع BYD، تقدم المناعي علامة تجارية حققت نجاحاً استثنائياً في تطوير صناعة السيارات الكهربائية وتحويل "الحلم الأخضر" إلى واقع ملموس لملايين العملاء حول العالم.

تعتبر حزم البطاريات جزءاً مهماً من السيارة الكهربائية. وتسلط بطارية الشفرة الرائدة من BYD، المشهورة بسلامتها ومثابقتها وأدائها الرائد، الضوء على تفاني الشركة في دفع حدود تكنولوجيا السيارات الكهربائية. وإلى جانب الكفاءة الاستثنائية لشركة BYD في تقنية توليد القوة الكهربائية، فإنها تساعد على تقديم الأداء الأمثل وتجربة قيادة عالية.

وبالإضافة إلى حاصل الجودة، تساهم ملكية BYD الكاملة لسلسلة التوريد الرأسيّة تحقيق التكامل السلس والتحكم الكامل في عملية التصنيع، كما أن BYD هي أيضاً الشركة الأولى والوحيدة في العالم التي تقدم حلولاً كاملة لمركبات الطاقة الجديدة في السوق.

وخلال حفل الافتتاح، أكد السيد/ أ.د. هوانغ المدير العام لقسم مبيعات السيارات للشرق الأوسط وأفريقيا على أهمية هذه الشراكة قائلاً: "تعد شركة BYD في طليعة مصنعي السيارات الكهربائية، ويعد تحالفنا مع شركة المناعي بمثابة شهادة على رؤيتنا المشتركة لمستقبل أكثر التزاماً بالبيئة. وبفضل رؤية المناعي المتعمقة للسوق وتقنياتنا المبتكرة الرائدة عالمياً، فإننا على استعداد لإحداث تحول عميق في قطاع السيارات في قطر.

كما سلط السيد راجيش كريشنان، رئيس مجموعة السيارات بالمناعي، الضوء على موامة فلسفة شركة المناعي التي تركز على العملاء مع الروح الريادية لشركة BYD وقال: "إن التزام المناعي بتقديم تجارب استثنائية للعملاء يجد شريكاً مثالياً في سيارات BYD الكهربائية المتميزة والموثوقة والمتطورة." وذكر أيضاً أن الاستثمار في صالة العرض هذه سيكون بمثابة نقطة انطلاق نحو تحقيق رؤية قطر 2030 لمستقبل أكثر اخضراراً.

وبينما تتبنى قطر التحول إلى التنقل الكهربائي، فإن دخول BYD إلى السوق يأتي في وقت مناسب. ومع السمعة الطيبة التي يتمتع بها المناعي في مجال خدمة العملاء الاستثنائية والجودة المتميزة، فإن هذه الشراكة مهية لتعزيز حضور قطر في قطاع السيارات الكهربائية السائد، مما يجعل "الحلم الأخضر" للنقل المستدام أقرب إلى الواقع.

لمزيد من المعلومات، يرجى التواصل معنا عبر:

crm@mannai.com.qa

8001808



### نبذة عن مجمع شركات المناعي ش.م.ع.ق.

مجمع شركات المناعي ش.م.ع.ق. شركة مساهمة عامة مقرها دولة قطر ومدرجة في بورصة قطر منذ عام 2007م. وتشتمل تشكيلة أعمالها التجارية المتنوعة على تكنولوجيا المعلومات والاتصالات و توزيع وخدمة السيارات والمعدات الثقيلة، والخدمات والإمدادات لقطاع أسواق الطاقة والصناعة، والأجهزة المنزلية والإلكترونيات، والخدمات الهندسية لقطاعي النفط والغاز، والخدمات الجيوفيزيائية والجيولوجية، وخدمات السفر، والخدمات اللوجستية، وإدارة المنشآت والتجارة العامة والتمثيل التجاري.

وبالإضافة إلى قطر، فلمجمع المناعي عمليات في الخارج تشمل الشركة التابعة المملوكة بالكامل "داماس العالمية المحدودة"، وهي إحدى أكبر سلاسل متاجر التجزئة لعلامات المجوهرات والألماس الفخمة والتي تتخذ من دولة الإمارات العربية المتحدة مقراً لها ولها تواجد عبر دول مجلس التعاون الخليجي.

### نبذة عن BYD

تأسست شركة BYD في فبراير 1995، وهي شركة للتكنولوجيا الفائقة مكرسة للاستفادة من الابتكارات التكنولوجية من أجل حياة أفضل. وبعد مرور أكثر من 27 عامًا من النمو السريع، أسست BYD أكثر من 30 مجمعًا صناعيًا عبر 6 قارات ولعبت دورًا مهمًا في الصناعات المتعلقة بالإلكترونيات والسيارات والطاقة المتجددة والنقل بالسكك الحديدية. وعبر التركيز على توليد الطاقة وتخزينها وتطبيقها، تقدم BYD حلول طاقة جديدة وشاملة خالية من الانبعاثات. وباعتبارها شركة مدرجة في كل من بورصة هونج كونج وبورصة شننشن للأوراق المالية، ويتجاوز حجم مبيعاتها 200 مليار يوان صيني.



## **Mannai Opens Its First Showroom of BYD The Global Leader In Electric Vehicles.**

### **To be released**

**Doha, Qatar** – The unveiling of the new BYD showroom in Doha, Qatar, marks a significant milestone in the country's automotive sector. Mannai has solidified its commitment to cutting-edge automotive technology by partnering with BYD Auto, the global leader in electric vehicles (EVs).

The event showcased the five models of BYD BYD HAN, BYD ATTO3, BYD SEAL, BYD SONG Plus DM-i and BYD Qin Plus DM-i (All-Electric and Plug-in Hybrids), demonstrating Mannai's dedication to offering Qatar the cutting edge in automotive technology. BYD today is a formidable force in the automotive world having concluded 2023 with record-breaking sales of 3 million plus vehicles and being listed among the Global Car Sales Top-10 for the first time. The brand's presence in over 70 countries across six continents underscores its global appeal and the growing demand for EVs worldwide.

Mannai's decision to partner with BYD reflects its discerning approach to partnering brands that prioritize quality, reliability and technological innovation. By recognizing the rapidly evolving needs of Qatar and its citizens & residents, Mannai is poised to introduce BYD's technological prowess and commitment to advancing EV technology to the Qatari market.

With BYD, Mannai offers a name that's been exceptionally successful in its ability to drive advancements in the EV industry, making new-age EVs mainstream and transforming the "green dream" into a tangible reality for the millions of its customers worldwide.

Battery packs are a critical part of an EV. BYD's Blade Battery, renowned for its groundbreaking safety, durability, and performance, highlights the company's dedication to pushing the boundaries of EV technology. Coupled with BYD's exceptional competency in electric powertrain technology, it helps deliver optimum performance and a heightened driving experience. Adding to the quality quotient is BYD's full ownership of the entire vertical supply chain for seamless integration and total manufacturing control. BYD is also the first, and only company in the world, to provide full market new energy vehicle solutions.

During the event, AD Huang – BYD's General Manager of Middle East & Africa Auto Sales Division, emphasized the significance of this collaboration: "BYD is at the forefront of the electric vehicle revolution, and our alliance with Mannai is a testament to our shared vision of a greener future. With Mannai's in-depth market insight and our world-leading innovative technology, we are poised to profoundly transform Qatar's automotive sector."



Rajesh Krishnan, Mannai's President of Automotive Group, highlighted the alignment of Mannai's customer-focused ethos with BYD's pioneering spirit: "Mannai's commitment to delivering exceptional customer experiences finds a perfect partner in BYD's Premium, reliable, and cutting-edge electric vehicles. He also mentioned that investing in this showroom will be the starting point of meeting Qatar's 2030 vision for a greener future.

As Qatar embraces the transition to electric mobility, BYD's entry into the market comes at an opportune time. With Mannai's reputation for exceptional customer service and premium quality, the partnership is poised to elevate Qatar's presence in the mainstream EV segment, bringing the "green dream" of sustainable transportation closer to reality.

-END-

For further information, please contact:

[crm@mannai.com.qa](mailto:crm@mannai.com.qa)

8001808

#### **About Mannai Corporation QPSC:**

Mannai Corporation Q.P.S.C. is a public company headquartered in Qatar, listed on the Qatar Stock Exchange since 2007. It's diverse range of businesses include Information and Communication Technology (ICT), automotive and heavy equipment distribution and service, services and supplies to the Energy & Industrial Markets, home appliances & electronics, engineering services to the oil and gas sector, geotechnical and geological services, travel services, logistics, facility management, trading and commercial representation.

In addition to Qatar, Mannai has overseas operations including the wholly-owned subsidiary "Damas International Limited" -one of the largest branded luxury jewellery and diamonds retailing chains headquartered in the UAE with presence throughout GCC.

#### **About BYD**

Founded in February 1995, BYD is a high-tech company devoted to leveraging technological innovations for a better life. After more than 27 years of high-speed growth, BYD has established over 30 industrial parks across 6 continents and played a significant role in industries related to electronics, auto, renewable energy, and rail transit. With a focus on energy acquisition, storage, and application, BYD offers comprehensive new energy solutions with zero-emission. As a company listed on both the Hong Kong Stock Exchange and Shenzhen Stock Exchange, its turnover exceeds RMB 200 billion.

